
Zápisnica zo zasadnutia Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 
konaného dňa 14. 11. 2011 
 
Prítomní členovia komisie: Ing. Ágošton, Ing. Hečko, Mgr. Kríž, Ing. Reinerová, Ing. Drozd, 
JUDr. Gavorová, Mgr. J. Droba, Ing. Mikus, Ing. Mikušová, Ing. Šindler, Mgr. Futóová 
Ospravedlnení: Bc. Csontos, RNDr. Černá, M. Greksa, Ing. Lukáč 
Prizvaní: Ing. Miškanin, Ing. Michalička, Ing. Potočárová, Ing. A. Droba, Mgr. Bučková, 
Alfonso Gómez-Acebo 
 
Program 
1. Otvorenie 
2. Projekt Bratislava Up´n Down španielskej spoločnosti International Tourist Bus, S.L. 
Prezentovať bude riaditeľ projektu pán Alfonso Gómez-Acebo 
3. Návrh všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta SR Bratislavy o dani za ubytovanie 
4. Návrh na založenie a vstup hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy do oblastnej 
organizácie cestovného ruchu 
5. Rôzne 
 
K bodu 1 
Predseda komisie stiahol z programu bod 4 vzhľadom na to, že materiál nebol včas dodaný. 
 
K bodu 2 
Projekt Bratislava Up´n Down španielskej spoločnosti International Tourist Bus, S.L.  
Materiál bol predložený písomne a osobne projekt prezentoval riaditeľ projektu Alfonso 
Gómez-Acebo. 
 
Uznesenie: 
Komisia pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu po prerokovaní Projektu Bratislava 
Up´n Down španielskej spoločnosti International Tourist Bus, S.L. 
podporuje  
zámer Projektu Bratislava Up´n Down španielskej spoločnosti International Tourist Bus, S.L. 
 
Hlasovanie: prítomní: 11, za: 9, proti: 0, zdržal sa: 2 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
K bodu 3 
Návrh všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta SR Bratislavy o dani za ubytovanie 
Informáciu podal Ing. Peter Michalička vedúci oddelenia miestnych daní a poplatkov.  
 
Uznesenie: 
Komisia pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu po prerokovaní materiálu 
berie na vedomie 
Návrh všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta SR Bratislavy o dani za ubytovanie. 
 
Hlasovanie: prítomní: 9, za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
K bodu 5 
Rôzne 



- Ing. Potočárová zúčastnených informovala o stave verejných toaliet v meste. Bol 
predložený zoznam všetkých existujúcich funkčných a nefunkčných toaliet v jednotlivých 
mestských častiach. Počas diskusie bol predložený návrh spoplatniť použitie verejných 
toaliet, scentralizovať ich prevádzku alebo verejnou súťažou vybrať ich dlhodobého správcu. 

 
- O dopravnej infraštruktúre a cestovnom ruchu v hl.m. SR Bratislave a špeciálnych 

turistických vozidlách informovala Mgr. Bučková. Zhodnotila súčasný stav a navrhla 
opatrenia na zabezpečenie zvýšenia kvality poskytovaných služieb pre turistov.  
 
 
 

 
 
       Ing. Tomáš Ágošton v.r. 
            predseda komisie 
 
Zapísala: 
PhDr. Mária Košáriová 
tajomníčka komisie 
 


